

致:沙田小學 學生及家長:

## 有關 2024-2025 年度午膳供應事宜

美味王餐務有限公司很榮幸為貴校提供優質的午膳服務,本公司的食物生產已考獲 ISO22000:2018 及 HACCP 兩項嚴格的國際認證,食物均符合國際安全標準。我們提供的午餐款式均由註冊營養師監察編制並參照衛生署「學生午餐營養指引」(2023年修訂版)以健康及均衡飲食為原則,即日新鮮烹調,每日提供四個餐款選擇(分別為高纖五穀餐、粉麵餐、小食餐及素食餐),所有餐款的營養攝取比例均符合 3:2:1 比例。

現就二零二四至二零二五年度午膳供應事宜作出說明:

美味王餐務有限公司「DCK」訂餐流動應用程式

家長可以在 App Store 或 Google Play 下載並登記後,就可以辦理訂餐、退餐、

查閱訂購記錄及獲得最新的資訊,可以選擇多種線上付款方式,讓你享受更方便、快捷之訂餐體驗。

下載及使用程式。

### \*\*\*DCK Catering by HKT\*\*\*





#### 飯餐售價:

- 1. 每個定價為港幣 \$32 & \$44
- 2. 每位訂餐新生均可獲精美環保餐具乙份,供全年使用。(只獲派發一次)
- 3. 為響應環保,建議環保餐具可持續使用,每學年會向新生派發新的環保餐具。



請家長瀏覽有關教學文檔

如對「DCK」流動應用程式有任何問題,歡迎於辦公時間內致電查詢:24619932 或聯絡相關負責貴校的客戶服務主任查詢:2126-6552 or 2126-6550









Dear: Sha Tin Junior School Student & Parents

# 2024-2025 Student Lunch Arrangement

DCK Catering Limited is honored to provide high-quality lunch services to your school. Our company's food production has obtained two strict international certifications, ISO22000:2018 and HACCP, and the food meets international safety standards. The lunch styles we provide are all prepared under the supervision of registered dietitians and refer to the "Nutritional Guidelines for Student Lunch" (2023 Revised Edition) of the Department of Health. Based on the principle of healthy and balanced diet, they are freshly cooked on the same day and provide four meal options every day (respectively They are high-fiber grain meals, noodle meals, snack meals and vegetarian meals etc..), and the nutritional intake ratio of all meals is in line with the 3:2:1 ratio.

Our meal ordering mobile application "**DCK**" has been available on App Store or Google Play. Parents can now effortlessly and quickly order meals, apply refunds, review your ordering record, receive latest information and pay online with various payment methods.

\*\*\*DCK Catering by HKT\*\*\*



Download DCK Ordering App as follows:



#### **Lunch Box Price:**

- 1. Each price is HK\$32 & HK\$44.00 respectively
- 2. Each new student who orders meals will receive a set of exquisite environmentally friendly tableware for year-round use. (Only distributed once)
- 3. In order to respond to environmental protection, it is recommended that environmentally friendly tableware be used sustainably, and new environmentally friendly tableware will be only distributed to new students every academic year.



Instruction of account set up and operation:

If you have any questions about the "DCK" mobile application, please call us during office hours: 24619932 or contact the relevant customer service officer for your school: 2126-6552 or 2126-6550





